



EXTRA CURRICULAR ACTIVITIES (Apr – Jun)

興趣班活動 (4月- 6月)



ENROLL
NOW



FOR MORE INFORMATION

 2491 - 1082

 school@pipsrg.edu.hk

歡迎致電或電郵查詢



Course Content

Class Code	Class Name	Age	Time	Fee
DT(B)	PIPS Dancing Team 栢基舞蹈組(B)	4 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Mon)	\$ 1, 440 / 9 lessons
EA(A)	English Fun Art 英語開心視藝班(A)	2 – 3.5 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Mon)	\$ 1, 620 / 9 lessons
TG	Tabletop Games 快樂桌上遊	4 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm(Mon)	\$ 1, 530 / 9 lessons
EF	English Fun Fun 唱唱跳跳學英語	2 – 3.5 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Tue)	\$ 1, 800 / 10 lessons
FB	Football Class 小小足球員	3 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Tue)	\$ 1, 800 / 10 lessons
CC	Creative Clay 創意黏土班	2 – 3.5 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Tue)	\$ 1, 700 / 10 lessons
CK	Cantonese for Kids 趣味中文認字班	4 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Wed)	\$ 1, 530 / 9 lessons
LL	Stem Lego Building 樂高建築師(Stem)	3 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Wed)	\$ 1, 620 / 9 lessons
EA(B)	English Fun Art 英語開心視藝班(B)	4 – 6 yrs / 歲	4:14-5:15 pm (Thu)	\$ 1, 800 / 10 lessons

Course Content

Class Code	Class Name	Age	Time	Fee
DT(A)	PIPS Dancing Team 栢基舞蹈組(A)	2 – 3.5 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Thu)	\$ 1, 600 /10 lessons
LS	Little Scientist (STEM) 小小科學家 (STEM)	4 – 5 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Thu)	\$ 1, 700 /10 lessons
AD(A)	African Drum 動感非洲鼓(A) old student	2 – 4 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Fri)	\$ 1, 360/ 8 lessons
AD(B)	African Drum 動感非洲鼓(B) new student	2 – 4 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Fri)	\$ 1, 610 / 8 lessons
TA	Taekwondo 兒童跆拳道	3 – 6 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Fri)	\$ 1, 440 / 8 lessons
MO(A)	Math Olympiad Program 幼兒奧數班(A)	4 – 5 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Fri)	\$ 1, 360 / 8 lessons
MO(B)	Math Olympiad Program 幼兒奧數班(B)	5 – 6 yrs /歲	4:14-5:15 pm (Fri)	\$ 1, 360 / 8 lessons
MC	Matatalab Class 小小編程師	4 – 6 yrs /歲	9:30-10:30 am (Sat)	\$ 1, 700 / 10 lessons
KP	K-pop Dance K-pop舞蹈班	3 – 6 yrs /歲	10:30-11:30 am (Sat)	\$ 1, 800 / 10 lessons
LC	Little Chef Class 我是小廚師	4 – 6 yrs /歲	11:30-12:30 am (Sat)	\$ 1, 800 / 10 lessons

Extra-Curricular Activities Policy 2025/2026

Enrollment 報名方法

Please complete and return the application form with a crossed cheque made payable to 'Super Brace Ltd'.

請把填妥的報名表格和費用交回校務處。支票須加劃線並註明支付 'Super Brace Ltd'。

Please issue a separate cheque for each course.

每個課程請個別填寫一張支票。

Enrolment will be confirmed after payment is cleared.

為免延誤申請，請盡早繳交學費，經確認後，報名手續方正式完成。

Refund 退款 / Withdrawal 退學

No refund will be provided for students withdrawing after the first class commences.

Students who have successfully enrolled in a course and withdraw before the course commences will be charged 20% of the course fee.

請填妥報名表格連同全期學費到校務處辦理報名手續。學生如在課程開始後退學，將不獲退款。若學生在獲得取錄通知後，在課程開始前退學，只可獲退還80%之學費。

Absence 缺席/Make-up classes 補堂/Switch classes 轉堂

We regret that we cannot refund, credit or reschedule classes missed.

學生若缺席將不獲退款，並不設補堂。

We do not allow switching courses after the first class commences.

課程開始後不接受轉班。

Bad Weather Arrangement 惡劣天氣安排

In case of RED / BLACK rainstorm warnings or if typhoon signal 3 is hoisted, all classes will be postponed.

若天文台發出紅雨、黑雨或三號以上颱風警告時星期一至六各項課程將會取消並安排補堂。

In the event of an 'enforced' closure by the EDB due to COVID-19, affected classes will be refunded. For any other 'enforced' closures (including bad weather), there will be no refunds.

Certificate 證書

'Certificate of Attendance' will only be issued upon an average attendance of 80%.

學生出席課堂率達80%或以上可獲發證書。

***All applications will be accepted on a 'First come-first served' basis.**

Spaces are limited in all classes. For inquiry, please call 2491 1082

由於名額有限，本校將會以先到先得的方式錄取學員，如有任何查詢請致電本校2491-1082。



PIPS Dancing Team 栢基舞蹈組(A) & (B)



- Children can understand different cultures through dancing. They will learn the basic foundation of dancing in a relaxed atmosphere. Our school will arrange performance opportunities for the children. Children can build up their self-confidence through this course. Dancing content: foundation training, dancing combination, rhythm and hand-eye coordination.
- 透過輕鬆活潑的優雅舞姿，認識不同舞蹈，使幼兒可以發揮舞蹈天賦，並達致身心愉快。課程內容包括：基本功訓練、舞蹈組合、身體協調及拍子感，編排各種不同類型的幼兒舞蹈。

Class (A)

Language: Cantonese

Age: 2 to 3.5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

**Date: Apr 23, 30;
May 7, 14, 21, 28;
Jun 4, 11, 18, 25**

Day: Thursday

Fee: \$1, 600 / 10 lessons

Class (B)

Language: Cantonese

Age: 4 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

**Date: Apr 20, 27;
May 4, 11, 18;
Jun 1, 8, 15, 22**

Day: Monday

Fee: \$1, 440 / 9 lessons



English Fun Art 英語開心視藝班(A) & (B)



- Children will learn to use different media and techniques to make and create art in a happy and relaxed environment. They will also learn how to communicate with others using proper interpersonal skills and manners. Through different topics, children will explore different visual arts elements, learn correct drawing techniques, strengthen hand-eye coordination and have better hand muscle control.
- 主張營造輕鬆快樂的課堂氣氛，使幼兒在顏色世界中學習不同媒介和方法來繪畫、製作有趣的作品，學習與別人相處的禮儀。透過不同的主題，為幼兒帶來視覺藝術的新元素，提升幼兒的繪畫技巧，增強他們手眼協調及手部小肌肉的控制能力。

Class (A)

Language: English

Age: 2 to 3.5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date : Apr 20, 27;

May 4, 11, 18;

Jun 1, 8, 15, 22

Day: Monday

Fee: \$1, 620 / 9 lessons

Class (B)

Language: English

Age: 4 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 23, 30;

May 7, 14, 21, 28;

Jun 4, 11, 18, 25

Day: Thursday

Fee: \$1, 800 / 10 lessons



Tabletop Games

開心桌上遊

- Through a variety of tabletop games children will learn to play in small groups, take turns, throw dice, obey rules and most importantly accept that we are not always the winner. We will be sure to have lots of fun!
- 課程是一種包括邏輯性、認知性和策略性的遊戲，能促進幼兒多思考以刺激他們的腦筋發展。能讓他們因為桌上遊戲和同伴拉近距離，同時學習等待與輪流，尊重規則，從中讓幼兒學習接受「輸」的時間不氣餒，「贏」的時候不驕傲的正面態度。

Language: Cantonese & English

Age: 4 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 20, 27;

May 4, 11, 18;

Jun 1, 8, 15, 22

Day: Monday

Fee: \$1, 530 / 9 lessons



English Fun Fun Fun 唱唱跳跳學英語班

- ✚ Children will learn English through fun games, stories, songs and rhymes. The aim of the course is to build up listening and better English communication skills in a pleasant atmosphere.
- ✚ 透過遊戲活動、角色扮演、故事及兒歌等內容，引導幼兒在輕鬆愉快的氣氛中多聽多說英語，令學習英語成為樂趣。

Language: English

Age: 2 to 3.5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 21, 28;

May 5, 12, 19, 26;

Jun 2, 9, 16, 23

Day: Tuesday

Fee: \$1, 800 / 10 lessons



Football Class

小小足球員



- To help children explore their interest of sport through different football and physical activities. They will build up their self-confidence, and be guided to become the best that he or she can be. This term all classes will be held at the football pitch in Sham Tseng Village.
- 課程透過運用不同的身體動作來操控足球，培養幼兒對足球的興趣，並建立自信及團隊合作精神，讓孩子能發揮他們的潛在能力。
所有課堂將於深井村足球場進行。

Language: Cantonese

Age: 3 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 21, 28;

May 5, 12, 19, 26;

Jun 2, 9, 16, 23

Day: Tuesday

Fee: \$1, 800 / 10 lessons



Creative Clay

創意黏土班



- Through different techniques, children will learn how to use rolling pins and moulds to create their sculptures. Children will develop their creative thoughts and imagination; this will strengthen their eye-hand coordination and also enhance their fine motor skills.
- 按主題內容提供相關的製作技巧，如：搓技巧、運用模具和各種黏土之工具。從而訓練幼兒的創意思維和想像力，提升他們手眼協調及手部小肌肉的控制能力。

Language: Cantonese

Age: 2 to 3.5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 21, 28;

May 5, 12, 19, 26;

Jun 2, 9, 16, 23

Day: Tuesday

**Fee: \$1, 700 / 10 lessons
(materials fee included)**



Cantonese for Kids

趣味中文認字班



- ✚ The programme aims to cultivate children's interest in learning Chinese. It helps them review what they have learned so they can speak Chinese more fluently and with confidence. This includes speaking, listening, reading and writing.
- ✚ 課程以遊戲及練習形式學習，使幼兒能有系統地學習，提高識字效率，提升幼兒對認字及寫字學習的興趣。課程包括：圖像漢字分解、寫字小訓練，唱遊等，從圖像中增加幼兒對認字學習的興趣。

Language: Cantonese

Age: 4 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 22, 29;

May 6, 13, 20, 27;

Jun 3, 10, 24

Day: Wednesday

**Fee: \$1, 530 / 9 lessons
(materials fee included)**



Stem Lego Building 樂高建築師(Stem)



- ✚ The course introduces science, technology, engineering, and math (STEM) to children ages 3-6* through fun and exciting hands-on learning. Participants gain real-world problem solving experience through a guided, global robotics programme, helping today's students and teachers build a better future together.
- ✚ 課程以LEGO 教材，再配合(STEM)編程，透過實體操作，令幼兒透過互動學習，團隊解難等方法，理解數學、科學、科技、視藝及機械等重要知識及其相互關係。

Language: Cantonese

Age: 3 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 22, 29;

May 6, 13, 20, 27;

Jun 3, 10, 24

Day: Wednesday

**Fee: \$1, 620 / 9 lessons
(materials fee included)**



Little Scientist (STEM)

小小科學家(STEM)



- ✚ The scientist course aims to arouse children's interest in science using simple but interesting experiments using materials that can be found in daily life. In each lesson students will participate in experiments to observe, discover and learn more about scientific rules and principles.
- ✚ 課程將利用簡單的材料及資源，進行富趣味性的小實驗。幼兒將親手完成每一項實驗，並從中觀察及發現各科學原理。從嘗試及實踐過程中，提高對科學探索及自我尋求知識的樂趣。

Language: Cantonese

Age: 4.5 to 5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 23, 30;

May 7, 14, 21, 28;

Apr 4, 11, 18, 25

Day: Thursday

Fee: \$1, 700 / 10 lessons

Materials fee included



Taekwondo 兒童跆拳道



- ✚ The main goal of learning Taekwondo is to achieve control over the mind as well as the body. Its discipline, technique and mental training are the mortar for building a strong sense of justice, fortitude, humility and resolve.
- ✚ 跆拳道不僅可以讓幼兒能有充分的運動，對身體健康與發育都有非常正面的影響；更能夠在練習的過程和教練的指導之下，學會自制能力、專注力，面對任何事物保持沉穩靜定和周全的思考。

Language: Cantonese

Age: 3 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 24;

May 8, 15, 22, 29;

Jun 5, 12, 26

Day: Friday

Fee: \$1,440 / 8 lessons



African Drum 動感非洲鼓(A)



- ✚ The main goal of learning Taekwondo is to achieve control over the mind as well as the body. Its discipline, technique and mental training are the mortar for building a strong sense of justice, fortitude, humility and resolve.
- ✚ 此課程是一個入門班，導師將由淺入深地教導。讓幼兒在愉快輕鬆下學習非洲音樂、節奏擊鼓方法、二重奏概念及音樂演等。

Language: Cantonese

Age: 3 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 24;

May 8, 15, 22, 29;

Jun 5, 12, 26

Day: Friday

Fee: \$1,440 / 8 lessons



African Drum 動感非洲鼓(B)



- ✚ African Drum is a simplistic, easy-to-learn traditional African musical instrument. Though simple as it is, the drum has been widely used in leadership training and family bonding activities. Playing the African Drum can enhance hand-eye co-ordination and sense of rhythm.
- ✚ 此課程是一個入門班，導師將由淺入深地教導。讓幼兒在愉快輕鬆下學習非洲音樂、節奏擊鼓方法、二重奏概念及音樂演出等。

Language: Cantonese

Age: 2 to 4 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 24;

May 8, 15, 22, 29;

Jun 5, 12, 26

Day: Friday

Fee: \$1, 610 / 8 lessons

includes a drum \$ 250



Math Olympiad Program

幼兒奧數班(A) & (B)

- ✚ Olympiad math is a fun type of math programme that includes various types of topics such as calculation, geometry, reasoning, conversion, and comparison. It can train children's observation, analytical, and thinking skills. Teachers use teaching aids and games to guide children to understand mathematics in a relatable way and spark their interest in learning math.
- ✚ 奧數是一種比較有趣的數學題目，包括計算、圖形、推理、換算及比較等各種不同類型的課題，可訓練小朋友觀察力、分析力和思考方向，老師以配合教具和遊戲，生活化地引導小朋友認識數學，引發小朋友對學習數學的興趣。

Class (A)

Language: Cantonese

Age: 4 to 5 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 24;

May 8, 15, 22, 29;

Jun 5, 12, 26

Day: Friday

Fee: \$1, 360 / 8 lessons

Materials fee included

Class (B)

Language: Cantonese

Age: 5 to 6 years

Time: 4:15pm -5:15pm

Date: Apr 24;

May 8, 15, 22, 29;

Jun 5, 12, 26

Day: Friday

Fee: \$1, 360 / 8 lessons

Materials fee included



Matatalab Class

小小編程師



- ✚ Through a variety of engaging programming games children will learn to use simple and easy-to-understand programme instruction blocks on a programming board. Children will learn to command a robot on and around a map whilst making corresponding actions. This course will motivate children to create more of their own programmes and increase their sense of achievement.
- ✚ 透過多樣有趣的編程遊戲，讓幼兒在編程板上編輯簡單易理解的程序指令塊，指揮地圖上的機械人以做出相應動作，激勵幼兒創造更多自己的程序，從而獲得成就感。

Language: Cantonese

Age: 4 to 6 years

Time: 9:30am -10:30am

Date: Apr 25;

May 2, 9, 16, 23, 30;

Jun 6, 13, 20, 27

Day: Saturday

Fee: \$1, 700 / 10 lessons



K-pop Dance

K-pop舞蹈班



✚ This fun, energizing dance class will teach students the latest K-POP choreography of today! The exercises and techniques taught in this class will help children to develop their understanding of rhythm, body awareness, and self-expression. All music and dance moves are age appropriate.

✚ 小朋友而設計的兒舞蹈課程，導師會教授不同的K-pop歌曲，教學速度及內容會因應小朋友的學習程度，希望初學跳舞的小朋友感受到K-pop韓國舞蹈所帶來的樂趣。

Language: Cantonese

Age: 3 to 6 years

Time: 10:30am -11:30am

Date: Apr 25;

May 2, 9, 16, 23, 30;

Jun 6, 13, 20, 27

Day: Saturday

Fee: \$1, 800 / 10 lessons



Little Chef Class

我是小廚師

- +** Students in the Little Chef Course are to prepare snacks by themselves by the means of flameless cooking. From the beginning of preparing ingredients, until the final products being made, students would have a hands-on experience on their own. Through the process, students not only gain the knowledges of preparing food, but also being trained to becoming more independent.
- +** 課程將於課堂教授幼兒利用無火煮食(如焗爐、電磁爐或微波爐等)製作各種特色小食。由材料準備、食物製作、烹調及清洗用具都由幼兒一手一腳完成，從而訓練幼兒的自理及獨立處事能力。

Language: Cantonese

Age: 4 to 6 years

Time: 11:30am -12:30am

Date: Apr 25;

May 2, 9, 16, 23, 30;

Jun 6, 13, 20, 27

Day: Saturday

Fee: \$1, 800 / 10 lessons



Application Form (報名表)

Parkview Rhine Garden Pre-School 栢基海韻幼稚園

Tower 1, 1/F, Rhine Garden, 38 Castle Peak Rd., Sham Tseng, Tsuen Wan, NT. 新界荃灣深井青山公路38號海韻花園壹座壹樓

Tel No. : 2491-1082 Fax No. : 2496-0523

Extra Curricular Activities 2026 (Apr - Jun)

Name of Student (學生姓名) : _____ (in English) _____ (中文) Sex (性別) : _____

D.O.B. (出生日期) : _____ Age as of Apr 2026(年齡) : _____ year(s) _____ mth(s) Level(就讀班級) : _____

Address (住址) : _____ Email address(電郵地址) : _____

Name of Parent (家長姓名) : _____ Tel No.(電話) : (1) _____ (2) _____ Date (日期) : _____

Name of Bank(銀行名稱): _____ Bank Account No.(銀行戶口號碼): _____ Name of Account Holder (賬戶名稱): _____

No.	Code 課程代號	Course Name 參加課程名稱	Course Fee 課程費用	Cheque No. 支票號碼
1				
2				
3				
4				
5				
			Total Amount* 合共金額	

(Please provide bank account details in case there is a need to refund the course fees 請提供銀行資料以作有需要退款之用)

Please fill in the Application Form, and attach a crossed cheque payable to 'Super Brace Ltd.', and return to the school office on or before 25/3/2026. 請填妥報名表，連同劃線支票抬頭請寫 'Super Brace Ltd.'，於二零二六年三月二十五日或之前，郵寄或親自到校務處報名。